
Styrelsemöte 15/5 2022
Närvarande: Ivar Nilsson, Glenn Bardh, Sören Forsberg, Emil Spörk 
Tellfjord, Ömer Can Sen, Elin Wikenmark

Mötet öppnas och Ivar Nilsson blir utsedd till ordförande, Elin Wikenmark
till sekreterare och Ömer Can Sen till justerare.

Ordförandes rapport:
Det har varit en träff med MAK där det framkom att det finns intresse för 
att hitta en gemensam träningslokal. En FB grupp har startats där 
planeringen av detta fortlöper.

Det kommer att bli ett framtida ”jippo” på Gruveredsvallen där föreningar 
bjuds in att delta.

Kassörens rapport:
208 102.16kr på vanliga kontot.
75 584.43 på sparkontot.
Betalande:
LML 13st
Judo 19st
Ju jutsu 53st

Judoansvarigs rapport:
Vi kollar om vi kan deltaga på MSOK:s marknad i höst nu när det inte blir 
någon vårmarknad.

Ju jutsuansvarigs rapport:
Det kommer eventuellt bli lördagsträningar där vi bjuder in andra klubbar 
att deltaga.

Utgifter: 
Vår mon 5940kr då var det 12 barn som deltog.

Kommande:
Avslutning och sommarresa.

Lokal:
MAK har pratat med Damellas ägare och vi kollar vad de har att erbjuda. 



Ca 120 000/ år i hyra. Finansiera genom att eventuellt höja 
medlemsavgifterna.

Terminsslut:
Ivar har gjort infoblad. Han ger förslag på sommarträning så får vi komma 
med synpunkter innan det trycks.

Sommarresa till Skara sommarland, bussen är bokad. Elin kollar om man 
måste boka biljetter eller om man kan köpa vid entrèn.

Sommaren ju jutsu läger är inställt.

Övrigt:

Sjukvårdsutrustningen behöver uppdateras snarast. Emil kollar upp ny 
sjukvårdsväska.

Dammsugaren är trasig, Ivar kollar på en ny.

Glenn har kontaktat banken för att ge dem förra årets ekonomiska 
redovisning.

Städdag 11/6 11.30
Nästa möte 12/6 efter avslutningen.
Glenn fixar korv med bröd till avslutningen.
Mötet avslutades.


